

**遥控鳄鱼说明书**

**产品组装及电池安装:**

**按键说明:**

**操作说明:**

- 将鳄鱼放入水中，鳄鱼眼睛灯光亮起；然后开启遥控器，遥控器红灯闪烁后熄灭，则对频成功。
- 将遥控器开启，遥控器的红灯闪烁；然后把鳄鱼放入水中，鳄鱼眼睛灯光亮起，遥控器红灯熄灭，则对频成功。（注意：若遥控器红灯一直闪烁，表示对频不成功；重新将鳄鱼从水面拿开，遥控器关闭，重新按上面的方法操作，等待遥控器与鳄鱼对频成功。）
- 自动演示：按下自动演示按键，产品将自动巡航100秒。
- 编程功能：按下编程按键，遥控器红灯闪烁，产品进入编程状态（静止）并记录接下来的游动按键操作（单次最多可记录12次）并在重新按编程按键时进行演示。

**△ 产品注意事项**

- 本产品必须在成人直接监护下使用。切勿让儿童单独在水里或者池塘旁边玩耍。
- 本产品内含有小零件请勿吞食以免发生窒息危险，不适合三岁以下儿童使用。

**△ 电池注意事项**

- 本产品使用1个3.7V 14500/500mAh可充电锂电池，遥控器使用2节1.5V “AA” 非充电电池。
- 电池取出和装入应按玩具电池盒上的极性和电压标志进行正确操作，电池不应短路。
- 非充电电池不能充电。
- 充电电池必须在成人监护下充电。
- 充电电池在充电前应从玩具中取出。
- 不同类型的电池或新旧电池不能混用。
- 只有和推荐电池相同或者等效的电池方可使用。
- 电量用尽的电池应从玩具中取出，若长期不使用，请将玩具中电池取出。
- 电源端子不得短路。
- 不能连接到多于推荐数量的电源上。
- 玩具充电器在使用过程中，应定期检查其电线、插头、外壳和其他部件是否损坏，发现损坏时应停止使用，直至修复完好。
- 电池接入充电器时，充电器红灯亮，将充电器插入电脑或手机充电器充电时，呈熄灭状态，当电池充满电时，再次呈红灯亮状态。

**联邦通信委员会声明**

根据 FCC 规则第 15 部分，本设备已经过测试并符合 B 级数字设备的限制。这些限制旨在提供合理的保护，防止住宅安装中的有害干扰。但是，不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果此设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰，可以通过关闭和打开设备来确定，鼓励用户尝试通过以下一项或多项措施来纠正干扰：

- 重新调整或摆放接收天线。
- 增加设备和接收器之间的距离。
- 将设备连接到与接收器连接到的不同的电路上的插座。
- 咨询当地有经验的无线电技术人员寻求帮助。

未经合规双方明确批准的更改或修改可能会使用该设备的权限失效。

本设备符合 FCC 规则的第 15 部分。操作需满足以下两个条件：

- 本设备可能不会造成有害干扰，并且
- 本设备必须接受接收到的任何干扰，包括可能导致意外操作的干扰。

**Remote Control Crocodile Manual**

**Product assembly and battery installation:**

**Key Description:**

**How to play:**

- Method 1: put the product into water, the crocodile eye light will turn on, then start the RC until its light turns off after flashing. That means match successfully.
- Method 2: start the RC and the red light turns on and keeps flashing, then put the crocodile into water, its eye light turns on, the RC red light turns off. That means match successfully. (Note: if the RC red light keeps flashing which means match fail. Then take the product out of water and turn off the RC, then operate according to the method above until match successfully.)
- Automatic demonstration: Press the automatic demonstration button, the product will automatically cruise for 100 seconds.
- Programming function: Press the programming button, the red light of the RC flashes, and the product gets into the programming state(static) and records the coming operations (12 records each time at most), then it will demonstrate itself when re-press the programming button.

**△ WARNING**

**• Children should only use under adult supervision.**  
**• Never play alone in the water or by the pond.**  
**• Small parts not for children under 3 years old.**

**△ CAUTION**

- Children toys. It can swim in the water by 2.4GHz wireless remote control.
- Match automatically. Only control one to one when match successfully.
- When matching, pls make the RC and product as near as possible.
- This product has the function of sensing water, and the motor will stop running after the product is taken out of the water.
- Both this product and the remote control are waterproof.
- Remote control distance: 30 to 40 meters in a clear environment.
- Only operate in tranquil, clean water, a shallow fool is recommended.
- After each use, please wipe with a towel and let it dry completely.
- Do not operate near concrete walls, which may interfere with transmission.
- This product is designed to use in fresh water, avoid operating in salt water too long.
- Up to 10 players can play at the same time.

**FCC STATEMENT**

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.